

Crimping Tool BigHole

for BigHole RJ45 plugs



PRODUKTBESCHREIBUNG

Crimpzange zum schneiden und abisolieren von Kabeln bei der Konfektionierung von BIGhole RJ45-Steckern. Geeignet zum Verpressen von Netzwerk- und Telefonkabeln, 8P8C (RJ45). Durch eine ergonomische Hebelübersetzung wird ermüdungsarmes Arbeiten unterstützt.

PRODUCT DESCRIPTION

Crimp tool for cutting and insulating cables when assembling BIGhole RJ45 plugs. Suitable for pressing network and telephone cables, 8P8C (RJ45). By an ergonomic leverage is supports fatigue-free work.

AUFBAU

Maße (Länge)	21 cm
Material	rostfreier Stahl mit blauem PVC Griff
Stecker	BIGHole

CONSTRUCTION

Dimensions (Length)	21 cm
Material	stainless steel with blue PVC handle
Plug	BIGHole

BESTELLINFORMATION/ ORDERINFORMATION

Typennummer/ Type Number	21005
Artikelbezeichnung/ Item Description	Crimping Tool BIGhole

Crimping Tool Hirose

for Hirose-Plugs TM21/TM31



PRODUKTBESCHREIBUNG

Crimpzange zur Konfektionierung von Hirose RJ45-Steckern. Geeignet zum Verpressen von 8P8C (RJ45). Durch eine ergonomische Hebelübersetzung wird ermüdungsarmes Arbeiten unterstützt. Abisolier- und Schneidwerkzeuge sind separat verfügbar.

PRODUCT DESCRIPTION

Crimping pliers for the assembly of Hirose RJ45 plugs. Suitable for pressing 8P8C (RJ45). An ergonomic lever transmission helps to reduce fatigue. Stripping and cutting tools are available separately.

AUFBAU

Maße (Länge)	19,7 cm
Material	rostfreier Stahl mit grünem PVC Griff
Stecker	Hirose TM21/ TM31

CONSTRUCTION

Dimensions (Length)	19,7 cm
Material	stainless steel with green PVC handle
Plug	Hirose TM21/ TM31

BESTELLINFORMATION/ ORDERINFORMATION

Typennummer/ Type Number	21007
Artikelbezeichnung/ Item Description	Crimping Tool Hirose TM21/ TM31